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To: @minvws.n];INENESECSNNEXE @minvws.ni]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 12/31/2020 8:10:49 AM

Subject: RE: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Received: Thur 12/31/2020 8:10:58 AM

image002.ipg

Hoi,

Prima, ik ga dan iig bij mijn contacten na hoe ze met dit aanbod omgaan en of er nog meer van dergelijke, toch wel aardig
omvangrijke aanbiedingen liggen die zo van de plank gehaald kunnen worden gehaald zo nodig.
Dan komende weken in het uitvoeringsoverleg van mogelijk aan bod laten komen.

Groeten

ver:IESE MEER ins

Verzonden: woensdag 30 december 2020 23:25

@minvws.ni>; EAE)<BEXEDM@ minvws.ni>
CC: A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Hoi

lk ben geen voorstander — zie eerder mail — om dit in te brengen bij het strategisch overleg met de uitvoeringspartijen.

Dat is een overleg waarbij we even terugblikken op de afgelopen week en vragen ophalen maar niet echt discussiepunten aan de

orde stellen. Dat is nl niet te doen met 40 mensen in een call.

Lijkt me meer iets voor een uitvoeringsoverleg

IIE

|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

¢

2d minvws.nl |

Verzonden: woensdag 30 december 2020 18:48

Aan: 2 minvws.nl>

CC: Dminvws.nl>;IEEE< minvws.nl>

Onderwerp: RE: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

IEE
Je voorstel om dit via jouw contact bij de GGD te laten weten vind ik een goed idee. Wil je inderdaad wat doorvragen zoals je
ook voorstelt?

Daarnaast lijkt het me goed om dit aanbod in te brengen in een van de bestuurlijke overleggen die toch al plaatsvinden met

uitvoeringspartijen. We hadden het onlangs er al even over om het onderwerp prikcapaciteit bij een van die overleggen in te

brengen. Dit past daar mooi bij. Hoe kijk jij daar naar?
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Verzonden: woensdag 30 december 2020 16:47

aan:IEE BEE ninvws.n >

Onderwerp: FW: meldpunt met bijna 2500 aanmeldingen

Ha IEEE
Voor jou omEE: informeren? Met de vraag of ze een lijntje met deze club hebben? Zo te lezen wel.

Ik kan ook mijn contacten dit laten weten sie | SACI. Waarschijnlijk kennen ze dit, maar kan nog wel wat

doorvragen..mogelijk te gebruiken voor QA debat..

Klinkt wel heel mooi, zo'n bestand van 2500 assistenten.
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